



DOCARRI20025003

21st February 2025

PRESS RELEASE

DOC DAY: ÉDITION IMPACT @ FESPACO

Empowering African Documentary Films for Social Change

Nairobi, Kenya – February 21, 2025

Documentary Africa (DocA) is proud to present **Doc Day: Édition Impact @ FESPACO**, a groundbreaking platform dedicated to advancing impact-driven African documentary films. This special edition, hosted during **FESPACO 2025**, aims to amplify the role of documentaries in driving social change by equipping filmmakers with the tools, resources, and networks necessary to execute urgent and fundamental impact goals.

What to Expect

- **Impact Case Study & Mini-Training:** An interactive session co-facilitated by Wanja Emily & Nyambok, exploring best practices in impact production.
- **Pitching Session:** Five selected African documentary projects will present their vision and impact strategies before a panel of industry experts.
- **\$5,000 Impact Prize:** One project will be awarded funding to advance its urgent impact goal within the next six months.
- **Industry Networking & Mentorship:** A unique opportunity for filmmakers to connect with impact strategists and industry leaders.

Eligibility & Submission

African documentary producers with projects ready to implement a concrete impact goal within six months are encouraged to apply. Only five projects will be selected to pitch live at FESPACO.

Deadline: February 22, 2025, at 23:59 EAT.

For submission details, visit: <https://documentaryafrica.org/rri-real-reel-impact>

Join us in championing African storytelling for change!

SOCIAL MEDIA COPY

English

✦ Calling all African documentary filmmakers! ✦

Are you ready to amplify your film's impact? Apply for Doc Day: Édition Impact @ FESPACO and stand a chance to win \$5,000 to execute a fundamental impact goal!

Only 5 projects will be selected to pitch live at FESPACO.

Deadline: February 22, 2025

Apply now: [Insert Link]

DocDayImpact FESPACO2025 AfricanDocumentary ImpactStorytelling



COMMUNIQUÉ DE PRESSE

DOC DAY: ÉDITION IMPACT @ FESPACO
Amplifier l'impact des documentaires africains

Ouagadougou, Burkina Faso – 25 février 2025

Documentary Africa (DocA) présente Doc Day: Édition Impact @ FESPACO, une plateforme unique visant à renforcer le pouvoir transformateur des documentaires africains. Cette édition spéciale, organisée dans le cadre du FESPACO 2025, vise à offrir aux réalisateurs les outils et les ressources nécessaires pour concrétiser des objectifs d'impact urgents et essentiels.

Au Programme

- Cas d'étude & Mini-Formation Impact : Une session interactive animée par Wanja Emily & Nyambok sur les meilleures pratiques en production d'impact.
- Session de Pitch : Cinq projets documentaires africains présenteront leur stratégie d'impact devant un panel d'experts de l'industrie.
- Prix Impact de 5 000 \$: Une subvention attribuée à un projet pour concrétiser son objectif d'impact dans les six mois.
- Réseautage & Mentorat : Une occasion unique de rencontrer des experts en impact et des professionnels du secteur.

Éligibilité & Soumission

Les producteurs africains de documentaires ayant un projet prêt à exécuter un objectif d'impact concret dans les six mois sont invités à postuler. Seulement cinq projets seront sélectionnés pour pitcher en direct au FESPACO.

Date limite : 22 février 2025 à 23h59 EAT.

Détails et soumission : <https://documentaryafrica.org/rri-real-reel-impact>

Rejoignez-nous pour célébrer et soutenir la force du documentaire africain engagé!

SOCIAL MEDIA COPY

Français

✦ Appel aux cinéastes documentaires africains ! ✦

Prêts à renforcer l'impact de votre film ? Postulez pour Doc Day: Édition Impact @ FESPACO et tentez de remporter 5 000 \$ pour réaliser un objectif d'impact essentiel !

Seuls 5 projets seront sélectionnés pour pitcher en direct au FESPACO.

Date limite : 22 février 2025

Postulez maintenant : [Insérer le lien]

DocDayImpact FESPACO2025 DocumentaireAfricain ImpactStorytelling